歡迎參加本堂主日崇拜 Welcome to our Sunday worship service.





管家時報

《管家時報》是一份季度通訊,內容包含樂道 堂弟兄姊妹的見證分享、生活小貼士以及各種 可以參與的活動,幫助您學習如何成為忠心的 管家。欲獲取《管家時報》,請查閱您的電郵 或 Elvanto。教會大堂設有海報,另備有少量 供長者取閱的中文大字版。

管家時報

請弟兄姊妹留意並於在三月底之前完成第一季的忠心管家認獻。



"The Little Steward News"

is a quarterly newsletter filled with LCC brothers' and sisters' testimony, tips, life hacks and activities that you can participate in on how to be a good steward.

To get your e-copy, check your email and Elvanto.

A poster is at the church lobby and limited physical copies for the elderlys only.

Please be reminded to fulfill your first quarter stewardship pledge by the end of March.



受難節敬拜 / Good Friday service

4/18 星期五晚 7:30 - 9:00受難節中英聯合敬拜。讓我們一起來記念耶穌基督為我們的罪所受的苦難。

Good Friday service on Friday, April 18, 7:30pm - 9:00pm. Let us remember what Jesus suffered for our sins.

受難節祈禱會 / Good Friday prayer service

受難節祈禱會於 4/18 晚上9:30-10:30在禮堂舉行。

Good Friday prayer service will be held on 4/18 from 9:30-10:30 pm.



晨曦崇拜

復活節晨曦崇拜於4/20早上7:30至8:30舉行

。讓我們一起用詩歌、讀經和祈禱,來敬拜

為我們復活的主耶穌基督。

地點: Kissena Park

164th Street & Oak Ave 附近 Comfort Station 的平台

0







洗禮及入會

0

2025年上半年度洗禮入會禮將於4/20 復活節午堂崇拜後隨即舉行,時間是下午 1:30至2:30。歡迎弟兄姊妹出席,共證主恩





EASTER BAPTISM AND MEMBERSHIP SERVICE

WILL BE ON APRIL 20,TH SUNDAY RIGHT AFTER THE WORSHIP SERVICE 1:30-2:30PM. LET'S CELEBRATE WITH OUR BROTHERS AND SISTERS THAT ARE GETTING BAPTIZED AND JOINING MEMBERSHIP.

